			默醫學系碩士班研究生畢業·	
	Requir	rements fo	r Master Degree, Departm	ent of Veterinary Medicine
項目			備註	
Requirements				Remarks
一、修業年限:1.最低修業年限:1年				
2.最高修業年限:4年(不包括休學年限2年)				
I > Duration of master' s degree:				
1. Minimum: 1 year				
Maximum: 4 years(excluding 2 years academic leave)				
二、應修最低畢業總學分數共 30 學分, 包括下列兩項:				碩士班學業成績以70分為及格。
1.專業學 科: 必修最低 <u>4</u> 學分、選修最低 <u>20</u> 學分				Students are dropped from the course if
2.畢業論文: 6 學分 T. Minimum crodits required for the degree: 20 crodits				the conduct score drops below 70.
II · Minimum credits required for the degree: 30 credits Credit requirements:				
1.Required courses: 4 credits				
Selective courses: 20 credits				
2.Dissertation: 6 credits				
				依本校辦理學生抵免學分辦法,應於入學當學
Ⅲ、Credit Deduction: 12 credits maximum				期加退選課程截止日期前申請抵免。
				According to NCYU regulations, students
			must apply for credit deduction before the	
				course addition and removal deadline in the
				first semester.
四、修習學士班相關課程不計入碩士班畢業學分				
IV · Taking related courses in the undergraduate program does not				
count towards the graduation credits of the master's program.				
五、承認外系(所)學分:最多 <u>8</u> 學分				含校際選課學分
V 、Credits from other departments applicable towards credit				Credits from other universities are allowed.
gradua	ation requirement: 8	credits maxi	mum	
六、必	六、必修科目及學分數:共10學分			必修科目不及格應予重修,必修科目未修滿不
	科目名稱	學分數		得畢業。
1	專題討論(一)	1		Those who fail a required course must retake
2	專題討論(二)	1		it and pass before graduating.
3	專題討論(三)	1		
4	- 專題討論(四)	1		
5	論文	6		
VI · Re	equired courses and	red courses and credits: 4 credits in total		
	Subject	Credits		
1	Seminar (I)	1		
2	Seminar (II)	1		
3	Seminar (III)	1		
4	Seminar (IV)	1		
5	Thesis	6		

八、碩士學位考試(論文考試):

- 研究生申請學位考試前須取得學術倫理教育修課證明並曾於研討會 進行發表。
- 2. 研究生達最低修業年限且修畢規定課程及學分,並完成論文初稿者,得於當學期完成註冊選課後,於預定舉行論文考試日期至少 1 個月前提出論文專業領域審查申請、2 週前提出論文考試申請。
- 3. 論文考試成績以70分為及格。
- 4. 論文考試不及格而修業年限未屆滿者,得於次學期或次學年申請重 考一次,重考仍不及格者,予以退學。

VIII · Master's Degree Examination (thesis examination):

- 1. Students must acquire the REE course certificate and have presented at a formal seminar before applying for the thesis exam.
- 2. The student who has reached the minimum period of study, completed required courses and credits and registered in that semester, can apply for the Master's Degree Examination in that semester and at least 2 weeks before the date scheduled for the examination.
- 3. The passing grade is 70.
- 4. Students who fail the Examination and are still within the time limitation of study, are allowed to apply for a re-examination in the following semester or academic year. Students who fail the re-examination will be dismissed from the Master's program.